

[road.stoneman-miriquidi.com](http://road.stoneman-miriquidi.com)

Die höchsten Gipfel des Erzgebirges, packende Momente und atemberaubende Ausblicke. Das ist der Stoneman Miriquidi Road – ein beeindruckender Ritt entlang des tschechischen Egergrabens und über den deutschen Erzgebirgskamm.

Feinster Asphalt und die höchsten Gipfel des Erzgebirges fordern Dich zu Bestleistungen heraus. Im „Sorglos Biken“-Paket inkl. Starterpaket, Übernachtung und Frühstück startest Du bereits ab 179 € – und die Straße gehört Dir.

[CZ] Nejvyšší vrcholy Krušných hor, strhující okamžiky a snové výhledy. To je Stoneman Miriquidi Road – působivá jízda podél českého Egergraben a přes německý hřeben Krušných hor.

Nejjemnější asfalt a nejvyšší vrcholy Krušných hor jsou výzvou k tomu, abyste ze sebe vydali to nejlepší. S balíčkem „Bezstarostná jízda na kole“, který zahrnuje startovní balíček, ubytování a snídaní, můžete vyrazit již od 179 € - a cesta je vaše.

[EN] The highest peaks of the Ore Mountains, gripping moments and breathtaking views. This is the Stoneman Miriquidi Road – an awe-inspiring ride along the Czech Egergraben and over the German Ore Mountains ridge.

The finest tarmac and the highest peaks of the Ore Mountains challenge you to give your best. With the „Carefree Biking“ package including starter package, accommodation and breakfast, you can start from as little as €179 - and the road is all yours.

#pureROADBIKEpassion

[road.stoneman-miriquidi.com](http://road.stoneman-miriquidi.com)

Fotos: Dennis Stratmann



» Sportliche Herausforderung, Grenzerfahrungen und ein überwältigendes Naturerlebnis voller Emotionen – dafür steht der Stoneman Miriquidi Road.

» Hraniční výzva pro kondici a úchvatný zážitek v přírodě plný emocí – to vše je Stoneman Miriquidi Road.

» Pushing yourself and confronting your boundaries encountering overwhelming natural beauty – this is the Stoneman Miriquidi Road.



SACHSEN. LAND VON WELT.



ECHT UND URSPRÜNGLICH

**[DE] Zwischen Leistungssport und Gastfreundschaft**

290 km, 4.900 hm, 13 Checkpoints und die höchsten Gipfel des Erzgebirges - in 1, 2 oder 3 Tagen. Mach den Stoneman Miriquidi Road zu Deiner Challenge 2023 und belohne Dich mit unglaublichen Eindrücken und einer Gastfreundschaft, die ihresgleichen sucht. 23 Logispartner entlang des vielgelobten Rundkurses erwarten Dich und Dein Rennrad.

Reservier Dein Startpaket und den Gepäcktransfer - und ab geht's! Wann der Startschuss fällt, entscheidest allein Du.



DEUTSCHLAND

# MIRIQUIDI

ECHT UND URSPRÜNGLICH



ORIGINÁLNÍ A PŮVODNÍ

**[cz] Mezi soutěžním sportem a pohostinstvím**

290 km, 4900 m, 13 kontrolních bodů a nejvyšší vrcholy Krušných hor - za 1, 2 nebo 3 dny. Udělejte si ze Stoneman Miriquidi Road svou výzvu 2023 a odměňte se neuvěřitelnými dojmy a pohostinností, která nemá obdoby. Na vás a vaše silniční kolo čeká 23 ubytovacích partnerů podél vysoce uznávaného okruhu.

Zarezervujte si startovní balíček a přepravu zavazadel - a můžete vyrazit! Jen vy rozhodnete, kdy zazní startovní signál.

GENUINE AND ORIGINAL

[road.stoneman-miriquidi.com](http://road.stoneman-miriquidi.com)

**[EN] Between High Performance and Hospitality**

290 km, 4,900 hm, 13 checkpoints, and the highest peaks of the Ore Mountains - in 1, 2, or 3 days. Make the Stoneman Miriquidi Road your Challenge 2023 and reward yourself with incredible impressions and unparalleled hospitality. 23 accommodation partners along the highly acclaimed circuit await you and your road bike.

Book your starter package and luggage transfer - and off you go! You alone decide when the starting signal goes off.

